

MAF Assessment Scale

Not Applicable	Does not apply to the Department / Agency
No Information	Neither TBP nor the department currently have the information required by the indicator, either because the indicator is new or because very recent major organizational change precludes its availability.
Notable	<ul style="list-style-type: none"> – Satisfies all of the measures listed for the indicator, and – has achieved a performance target or introduced an innovative management practice deemed worthy of peer attention.
Acceptable	Satisfies most of the measures listed for the indicator.
Opportunity for improvement	Does not satisfy some of the measures listed for the indicator.
Attention Required	<ul style="list-style-type: none"> – Does not satisfy most of the measures listed for the indicator, and/or – places the government/public trust at demonstrable risk.

Échelle d'évaluation du CRG

Ne s'applique pas	Ne s'applique pas au ministère / à l'agence
Pas d'information	Ni le PCT, ni le ministère n'ont l'information requise par l'indicateur, soit parce que l'indicateur est nouveau, soit en raison d'importants changements organisationnels récents.
Notable	<ul style="list-style-type: none"> – Satisfait à toutes les mesures énumérées pour l'indicateur, et – a atteint un objectif de rendement ou instauré une pratique innovatrice en matière de gestion jugée digne de l'attention des pairs.
Acceptable	Satisfait à la plupart des mesures énumérées pour l'indicateur.
Possibilité d'amélioration	Ne satisfait pas à certaines mesures énumérées pour l'indicateur.
Attention Requisite	<ul style="list-style-type: none"> – Ne satisfait pas à la plupart des mesures énumérées pour l'indicateur, et/ou – expose le gouvernement/la confiance du public à un risque pouvant être démontré.